

基金之友會籍申請及活動參加表格

Friends of the Foundation Membership Application and Activity Enrollment Form



為了支持香港海洋公園保育基金的工作，我願意作出以下捐款

To support the conservation efforts of OPCFHK, I would like to donate as follows

(請務必填寫，* 欄位 Items marked with '*' are mandatory)

海洋公園暑期學堂課程參加者專用 (有效期至 8 月 31 日)

For Ocean Park Summer School Participants Only (Valid until Aug 31)

參加者編號 Participant No.: _____

個人資料 Personal Information

*中文姓名 Chinese Name: _____ 先生/女士/小姐

*英文姓名 English Name: (Mr./Ms/Miss) _____

*出生年月 Year & Month of Birth: _____ 月 Month _____ 年 Year

*電郵 E-mail: _____ 電話 Telephone: _____

*通訊地址 Correspondence Address: _____

適用於小童會籍 Applicable to Junior Membership

*家長或監護人姓名 Name of parent/guardian: _____

我希望加入「基金之友」

I wish to join the Foundation

會籍類別 Membership Category

標準會籍 Regular Membership

適用於 12 歲或以上人士，月捐 HK\$100/單次捐款 HK\$800 或以上；
暑期學堂課程參加者只需捐款 HK\$200 或以上

Aged 12 or above, Monthly Donation of HK\$100 or One-off Donation of HK\$800 or above; Participants of Summer School would only need to donate HK\$200 or above

小童會籍 Junior Membership

適用於 11 歲或以下人士，月捐 HK\$60/單次捐款 HK\$500 或以上；
暑期學堂課程參加者只需捐款 HK\$80 或以上

Aged 11 or below, Monthly Donation of HK\$60 or One-off Donation of HK\$500 or above; Participants of Summer School would only need to donate HK\$80 or above

*捐款金額 Donation Amount

每月捐款 Monthly Donation of 單次捐款 One-off donation of

HK\$60 HK\$80 HK\$100 HK\$200
 HK\$800 HK\$1000 HK\$ _____

會員卡款式 Membership Card Design

大熊貓 Giant Panda 中華白海豚 Chinese White Dolphin 海馬 Seahorse

請於背頁之活動時間表選擇其中一項活動

Please pick ONE activity from the schedule on the back page

額外參加活動人數 Extra no. of participants joining with the student

_____ x HK\$90 = _____ (amount)

_____ x HK\$150 = _____ (amount)

_____ x HK\$250 (二人同行 for two) = _____ (amount)

總金額 Total amount (會費及/或活動費用):

HK\$ _____

* 付款方式 Payment Method

請在以下信用卡戶口扣除款項

Please debit from the credit card account below

VISA 萬事達卡 MasterCard

持卡人姓名 Cardholder's Name: _____

信用卡號碼 Card No.: _____

有效日期至 Expiry date: [] [] 月 Month [] [] [] [] 年 Year

持卡人簽署 Cardholder's signature: _____

下列付款方式只適用於單次捐款

Below methods ONLY applicable to one-off donation

直接存入香港海洋公園保育基金帳戶(請將入數紙正本連同表格寄回)

Direct Bank-in Deposit to OPCFHK account (please return this form with the original bank-in slip)

匯豐銀行戶口號碼 HSBC Account Number: (004) 002-5-378-068

現附上抬頭為「香港海洋公園保育基金」之劃線支票

Enclosed crossed cheque made payable to Ocean Park Conservation Foundation, Hong Kong

為幫助節省行政開支，本人不需要收據。

To help reduce administrative cost, please do not send me a receipt.

捐款港幣 100 元以上可獲發收據作報稅之用。若閣下需要捐款收據，請提供郵寄地址。All donations of HK\$100 or above are tax deductible. Please provide mailing address for receipt.

本人/我們亦已閱讀香港海洋公園保育基金("保育基金")的個人資料收集聲明，包括在直接促銷中使用本人/我們的個人資料有關的資訊。本人/我們明白本人/我們有權在下列方格內加上剔號("✓")表示拒絕該等直接促銷。若本人/我們不在下列方格內加上剔號("✓")，保育基金可使用本人/我們的個人資料(主要為本人/我們的姓名及聯絡詳情)向本人/我們直接促銷產品、服務、活動及其他標的(主要為保育基金或其商業或合作夥伴提供的消費產品及服務)，有關詳情請參閱保育基金個人資料收集聲明。I/We have also read the Personal Information Collection Statement of Ocean Park Conservation Foundation, Hong Kong ("OPCFHK"), including the information about the use of my/our personal data in direct marketing. I/We understand that I/we have the right to opt-out from such direct marketing by ticking ("✓") the box below. If I/we do not tick the box("✓"), OPCFHK may use my/our personal data (primarily my/our name and contact details) in direct marketing products, services, activities and other subjects to me/us (primarily consumer products and services offered by OPCFHK or its business associations or partners) as more particularly set out in the Personal Information Collection Statement.

請不要向本人/我們提供直接促銷資訊。

Please do NOT send the direct marketing information to me/ us.

*簽署 Signature:

*日期 Date:

小童會員須由家長代簽

Endorsement by parents or guardian is required for Junior Member

請填妥表格寄回 香港 香港仔 香港海洋公園保育基金「基金之友」收

Please return the completed form to "Friends of the Foundation", Ocean Park Conservation Foundation, Hong Kong" at Ocean Park, Aberdeen, Hong Kong.

活動一 Activity One 拜訪海洋哺乳類動物 Visit Marine Mammal Friends (下午 1:25 -2:10pm) :			
8/7	15/7	22/7	29/7
活動二 Activity Two 鯊魚鮪魚探秘 Visit Shark & Ray (下午 3:15-4:00pm) :			
8/7	15/7	22/7	29/7
5/8	12/8	19/8	26/8
活動三 Activity Three 夜探大潭動物明星 Night Safari in Tai Tam (下午 7:30-9:00pm)			
25/7	22/8		

全名 FULL Name	年齡 Age	參與活動 Activity to participant

報名方法及條款細則

1. 報名：請填妥表格傳真至2553 5840或電郵至 carrie.sk.chan@oceanpark.com.hk。閣下將於三個工作天內收到保育基金之確認通知。
2. 免費活動名額有限，先到先得。
3. 如在活動前2小時懸掛3號或以上熱帶氣旋訊號，或黑色暴雨警告，活動將會自動取消及改期。
4. 如每節活動參與人數不足（活動一：10人；活動二：6人；活動三：15人），活動將會自動取消及改期。
5. 查詢：陳小姐
電話：3923 2217
電郵：carrie.sk.chan@oceanpark.com.hk.

Registration arrangement, terms and conditions

1. Registration: Please complete the form and return to OPCFHK by fax to 2553 5840 or email to carrie.sk.chan@oceanpark.com.hk. Applicants will receive OPCFHK's notification within 3 working days.
2. The free activities are offered on a first-come-first-served basis.
3. Upon hoisting if typhoon signal No. 3 or higher black rainstorm signal 2 hours before pick-up time, the activity will be automatically cancelled or postponed.
4. If there is not enough participants for each session of the activity (Activity One: 10pax; Activity Two: 6pax; Activity Three: 15pax), the activity will be cancelled.
5. Enquiry: Miss Carrie Chan
Tel: 3923 2217
Email: carrie.sk.chan@oceanpark.com.hk